
 
 
 
 
 

Technische vragen  
Raadsvergadering 31 mei 2018 

 

 

Vaststelling bestemmingsplan Huisakkerweg 5, Nijnsel 

Fractie Vragen Antwoorden 

Hart voor 

Schijndel 

1. Hoe wordt, zoals het College voornemens is, de sfeer van het 

buitengebied gerealiseerd? Achtergrond van de vraag: anders dan 

gesteld, draagt het zicht op de bestaande woning (woonhuis van 

voormalige boerderij) niet bij aan dat beeld, zo leerde ons een bezoek ter 

plaatse. 

Eén van de belangrijkste uitgangspunten bij de 

planontwikkeling in deze kernrandzone in het algemeen 

en de locatie Huisakkerweg 5-7 in het bijzonder, is het 

behouden van het zicht vanaf de Huisakkerweg op het 

te behouden deel van de langgevelboerderij. De andere 

bebouwing dient zich zo te schikken dat deze boerderij 

zichtbaar blijft en visueel gezien het belangrijkste 

gebouw op het erf is. In stedenbouwkundige opzet is 

hier rekening mee gehouden.  

Ook refereren de nieuwe bouwmassa’s qua korrel en 

bouwhoogte aan de bouwmassa’s in de omgeving. De 

toegestane goot- en bouwhoogten (4,5 respectievelijk 

10 meter) zijn afgestemd op de heersende goot- en 

bouwhoogten in de omgeving. Daardoor voegt de 

bebouwing zich qua schaal en korrel naar de bebouwing 

in de omgeving. De beoogde ontwikkeling doet daarmee 

geen afbreuk aan de sfeer van het buitengebied. 
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 2. Is er een beeldkwaliteitsplan? Zo ja, is dit onderhavig aan het 

bestemmingsplan? Zo nee, hoe wordt de gesuggereerde beeldkwaliteit 

dan daadwerkelijk gerealiseerd en geborgd? 

Ten behoeve van deze ontwikkeling is geen 

beeldkwaliteitsplan opgesteld en dit gebied is in de 

huidige welstandsnota als welstandsvrij aangemerkt. In 

het bestemmingsplan zijn regels opgenomen met 

betrekking tot situering en bouwmassa. Een 

omgevingsvergunningaanvraag wordt getoetst aan het 

bestemmingsplan en het dan geldende welstandsbeleid. 

 3. Gezien het gehoopte gemêleerde karakter van de bewoners, lijkt een 

speelgelegenheid wenselijk. Bestaat er binnen dit bestemmingplan 

daarvoor de mogelijkheid? 

Ter plaatse van de aanduiding ‘ontsluiting’ zijn 

speelvoorzieningen toegestaan tot een maximale hoogte 

van 8 meter. 

 
 

Vaststelling Marktverordening Meierijstad 

Fractie Vragen Antwoorden 

VVD 
 

1. Hoe ontwikkelt de bezetting zich? Zijn er duidelijke trends zichtbaar of te 
verwachten als het gaat om de bezettingsgraad en de branchering? 

Op de markten in Meierijstad is de bezetting al jaren 
stabiel. Wel merken we dat het steeds lastiger wordt om 
nieuwe kramen te vinden uit de non-food sector. In de 
toekomst is de landelijke verwachting dat weekmarkten 
steeds meer richting het foodsegment gaan, voor 
Meierijstad zal dit niet anders zijn. 

Hart voor 

Schijndel 

1. Maken marktmeesters deel uit van de in te stellen marktcommissies? Nee, er is bewust voor gekozen om een 

marktcommissie in te stellen waarvan de marktmeester 

geen deel uit maakt, om de commissie onafhankelijk 

van de gemeente te houden. Als de onderwerpen het 

vragen sluit de marktmeester wel aan bij de overleggen 

met de marktcommissie. 

 2. Hoe komt de samenstelling van de marktcommissie tot stand? Per markt bestaan er al marktcommissies. Deze zijn 

ooit gekozen door de medemarktkooplui. Deze 

commissies worden in principe in stand gehouden. Als 

er een plaats vrij komt in de commissie kunnen 
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marktkooplui zich verkiesbaar stellen en kan er 

gestemd worden op de kandidaten. 

 3. Kan een standhouder zich laten vervangen door een marktkoopman of -

vrouw die producten in een ander segment aanbiedt? Zo ja: kan dat ook 

een segment zijn dat op de markt al vertegenwoordigd is? 

Nee, dat kan niet. Vervanging betekent in dit geval niet 

vervanging van de wagen of kraam, maar vervanging 

van de bediener van die kraam. Deze maatregel maakt 

het mogelijk voor eigenaren om personeel in te zetten 

bij hun kraam, zonder zelf altijd aanwezig te hoeven 

zijn. 

 4. Worden marktkooplieden, na de eerste beoordeling als ze zich 

aanmelden, nog (periodiek) beoordeeld met betrekking tot de aspecten, 

zoals genoemd in hoofdstuk 2? 

De marktmeester is wekelijks op de markt aanwezig en 

spreekt marktkooplui aan als ze niet voldoen aan de 

door ons gestelde eisen. Er wordt dus wekelijks 

bekeken of de marktkooplui nog aan de eisen voldoen. 

 5. Aangezien de criteria, beschreven in hoofdstuk 2, niet of niet helemaal 
objectief meetbaar zijn: bestaat de mogelijkheid tot bezwaar bij afwijzing? 

Nee, dat is conform de richtlijnen van de VNG niet het 

geval. Om een zo eerlijk mogelijke beoordeling te 

maken worden de aanvragen wel voor advies 

voorgelegd aan de marktcommissie. 

D66 1. In het raadsvoorstel wordt gesproken over een marktbeheerder. In de 
marktverordening komt deze term niet voor maar wel de term 
marktmeester. Wordt hiermee dezelfde functionaris bedoeld? 

Formeel is de marktbeheerder de gemeente 

Meierijstad. De marktmeester geeft praktisch uitvoering 

in naam van de marktbeheerder. 

 2. Hoeveel marktmeesters kent Meierijstad?  Momenteel zijn er twee marktmeesters in de gemeente. 

Een die de markten van Veghel, Erp en Sint-Oedenrode 

beheert, een die de markt van Schijndel beheert. Beide 

marktmeesters doen dit op parttime basis. Bij vakanties 

vervangen deze marktmeesters elkaar. 

 3. In de marktverordening en inrichtingsplannen is de mini-markt op 
zaterdag in winkelcentrum De Bunders niet genoemd. Wat is hiervoor de 
verklaring?  

De minimarkt is geregeld via standplaatsvergunningen. 

Hier is bewust voor gekozen, omdat deze markt op 

verzoek van ondernemers in De Bunders wordt 

georganiseerd en wij er als gemeente, los van het 

vergunnen van standplaatsen, ook geen beheerstaken 

aan hebben. 
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 4. Bij de paragraaf participatie wordt raadpleging van de marktkooplui en 
branche-organisatie genoemd. Is overwogen om ook het 
centrummanagement en de omwonenden te raadplegen? 

De marktverordening als zodanig gaat vooral in op 

regels voor marktkooplui. Aan welke eisen moet een 

marktkoopman voldoen, hoe kan hij een vergunning 

aanvragen. Dit zijn ondersteunende regels die weinig 

tot geen invloed hebben op het centrummanagement of 

omwonenden. Daarom zijn deze partijen niet actief 

betrokken bij het opstellen van de marktverordening. 

 

 

Vaststelling diverse belastingverordeningen (leges, begraafplaatsrechten, scheepvaartrechten en 

marktgelden) 

Fractie Vragen Antwoorden 

Lijst Blanco 1. Moeten alle mensen die een VOG-verklaring aanvragen de 41,35 euro 

helemaal zelf betalen of is dit bedrag volledig/gedeeltelijk ergens terug te 

vragen? 

Degene die de VOG-verklaring aanvraagt is zelf 

legesplichtig. In hoeverre dat elders declarabel is 

(bijvoorbeeld bij een nieuwe werkgever) onttrekt zich 

aan de waarneming van de gemeente. 

D66 1. In de pdf met de tarieventabel is niet zichtbaar wat de kosten voorheen 

waren en wat de nieuwe kosten zijn. Is het mogelijk om een pdf 

beschikbaar te stellen waarin ook de laatste (vierde) kolom op dezelfde 

pagina is opgenomen?  

Er is een nieuwe PDF legestarieventabel (per 1 juli 

2018) aangemaakt waarin wat betreft de (nieuwe) 

tarieven de was/wordt situatie duidelijk zichtbaar is. 

Deze nieuwe PDF is inmiddels al in ibabs geplaatst. 

 2. Tarieventabel leges, hoofdstuk 18. Het verkrijgen van een 

gehandicaptenparkeerplaats kan voor iemand € 331,-- bedragen. Komt dit 

bedrag voor vergoeding in aanmerking, ingeval de betreffende persoon op 

een uitkering of laag inkomen is aangewezen? Is bekend hoeveel 

personen daadwerkelijk dit bedrag moeten uitgeven en zo ja, om hoeveel 

personen gaat het dan? 

In hoeverre de verschuldigde leges voor het aanvragen 

van een gehandicaptenparkeerkaart elders declarabel 

is onttrekt zich aan de waarneming van de gemeente. 

Kwijtschelding hiervan is niet mogelijk doch deze 

kosten zijn wel voor de inkomstenbelasting fiscaal 

aftrekbaar. Navraag binnen de organisatie leerde dat 

het in 2017 om 31 aanvragen ontheffing 

gehandicaptenparkeerplaats ging. 
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 3. De tarieventabel van hoofdstuk 18 bevat bedragen voor boekjes met 

bezoekersontheffingen voor parkeren: €22,-- voor 10 

bezoekersontheffingen. Omdat de pdf niet leesbaar is, is het niet te 

achterhalen wat voorheen de kosten van deze boekjes waren. De 

gemeente kent geen betaald parkeren meer en er zijn nu blauwe zones. Is 

bij het bepalen van de kosten van de bezoekersontheffing rekening 

gehouden met betaald parkeren? Zo ja, wat is de reden? Zo nee, waarom 

worden er geen boekjes met 20 of meer bezoekersontheffingen verstrekt, 

zodat de legeskosten per ontheffing niet bovenmatig hoog worden?  

Er is een nieuwe PDF legestarieventabel (per 1 juli 

2018) aangemaakt waarin wat betreft de (nieuwe) 

tarieven de was/wordt situatie duidelijk zichtbaar is. 

Deze nieuwe PDF is inmiddels in ibabs geplaatst. 

Overigens is dit tarief (€ 22,--) niet gewijzigd. Er is hier 

geen rekening gehouden met het toenmalige betaald 

parkeren. De suggestie om boekjes met 20 of meer 

ontheffingen voor bezoekers uit te reiken wordt intern 

uitgezet (parkeerbeheer). 

 4. Begraafplaatsrechten. De voormalige gemeente Schijndel kende geen 

begraafplaatsrechten. De nieuwe verordening en tarieven zijn nu ook van 

toepassing op de algemene begraafplaats in Schijndel. Hoe vindt de 

invoering van de verordening en toepassing van tarieven plaats, op de 

graven die er nu al aanwezig zijn? 

Alle tarieven gelden met ingang van 1 juli 2018 voor 

nieuwe graven. Voor de bestaande graven (uitsluitend 

onderhoudskosten genoemd in hoofdstuk 3 van de 

tarieventabel) zal worden uitgezocht wie de 

rechthebbende(n) zijn. Er is nimmer sprake van 

terugwerkende kracht. Deze rechthebbende(n) zullen 

aangeschreven en op de hoogte worden gebracht van 

de genomen maatregel. Het gaat overigens om een 

klein aantal graven en een aantal graven daarvan is 

ook nog eens een gemeentelijke aangelegenheid 

(overledenen die op last van de voormalige gemeente 

Schijndel en ook op last van de gemeente Den Bosch 

aldaar in Schijndel zijn begraven). Wanneer daarvan 

de geldende grafrusttermijn van 10 jaar is verstreken, 

zal het graf worden geruimd. 

 5. Hoe is of wordt hierover gecommuniceerd met de nabestaanden van 

diegenen die op de algemene begraafplaats Schijndel begraven zijn? 

Zie het antwoord onder 4. 
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Beschikbaarstelling krediet voor onderhoud wegen  

Fractie Vragen Antwoorden 

Team 

Meierijstad 

1. In de oorspronkelijke wegen onderhoudsplannen van de voormalige 

gemeenten zijn voor 2018 bedragen opgenomen. Is de onttrekking aan de 

reserve van € 2.500.000,-- hoger dan de verzameling van die bedragen? 

De onttrekking is ca. € 500.000 hoger. De reden 

hiervoor is dat de inspecties van de verhardingen 

hebben aangetoond dat er sprake is van achterstallig 

onderhoud in een omvang die een hogere investering 

wenselijk maakt. Daarom is ervoor gekozen om de 

gehele ruimte in de bestemmingsreserve Wegen te 

benutten. 

De resultaten van de inspecties laten een 

onderhoudsbehoefte voor € 4.500.000 zien. We doen 

nu alleen het hoognodige, om de veiligheid van de 

gebruikers te borgen. Van regulier onderhoud is 

vooralsnog geen sprake. 

In de discussie over de kadernota wordt gesproken 

over budgetten voor 2019 en daarop volgende jaren 

voor een regulier beheer van de verhardingen. 

CDA 1. Met welke kwaliteitsnormen is geïnspecteerd? De normen die in Veghel, 

Schijndel of Sint Oedenrode werden gehanteerd of andere normen? 

Er is geïnspecteerd volgens de kwaliteitsnormen van 

het CROW. Die waren van eerder ook van toepassing 

verklaard in de voormalige gemeenten en worden nu 

ook gebruikt in Meierijstad. 

 2. De resultaten van de inspectie hebben aangetoond dat 2,5 ml nodig is 

voor noodzakelijk onderhoud, in de bijlage staat dat er totaal 4,5 miljoen 

nodig is? Vanwaar dit verschil? 

Deze stelling is niet juist. De resultaten van de 

inspectie hebben aangetoond dat feitelijk meer nodig is 

dan € 4.500.000. Er is echter ‘maar’ € 2.500.000 

beschikbaar in de bestemmingsreserve Wegen c.q. de 

begroting van 2018. Omdat hiermee voorlopig de 

minimale veiligheid van de gebruikers kan worden 

geborgd, is besloten om niet meer te vragen dan wat 

beschikbaar is in de bestemmingsreserve Wegen. 

Van regulier onderhoud is echter nog geen sprake. 
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In de discussie over de kadernota wordt gesproken 

over budgetten voor 2019 en daarop volgende jaren 

voor een regulier beheer van de verhardingen. 

 3. Dit is een groot project, Is het dit jaar nog te realiseren? De oorspronkelijke begroting voor 2018 voorzag in 

uitgaven ter hoogte van ca. € 2.000.000. In dat opzicht 

zijn de extra € 500.000 geen onmogelijke opgave. 

Onze aannemers zijn aangesproken op het realiseren 

van de additionele werkzaamheden. 

 4. Waarom niet (gedeeltelijk) uitstellen tot 2019 wanneer we een IBOR en/of 

wegenbeheerplan hebben? (of alleen het zeer hoognodige doen)   

Uitstel zou leiden tot een omvangrijkere achterstand, 

lees hoger risico van onveiligheid voor de gebruikers. 

Dit risico wordt ongewenst geacht. Getuige de 

resultaten van de inspecties, waaruit een 

onderhoudsbehoefte voor € 4.500.000 blijkt, doen we 

nu al alleen het hoognodige. Van regulier onderhoud is 

vooralsnog geen sprake. 

In de discussie over de kadernota wordt gesproken 

over budgetten voor 2019 en daarop volgende jaren 

voor een regulier beheer van de verhardingen. 

Lijst Blanco 1. Hoe is het schema van de kostenonderbouwing opgebouwd? Wat beteken 

de A, B, C en D bij de voormalige gemeentes en bij het totaal van 

Meierijstad? 

Het schema is onderbouwd met marktconforme 

eenheidsprijzen uit het beheerpakket dat de 

organisatie gebruikt om de kosten van onderhoud te 

bepalen. 

 

De kwaliteitsniveaus A+, A, B, C, en D beteken(den) 

voor alle gemeenten, en nu ook voor Meierijstad 

hetzelfde: 

A+= Uitstekend – startpositie vergelijkbaar bij aanleg 

A = Goed – beperkte schade – te herstellen 

B = Matig - ingrijpniveau voor onderhoud -  herstel 

biedt veiligheid voor gebruik én verlengd levensduur 
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C = Ernstig – achterstallig onderhoud/reparaties bieden 

alleen veiligheid – biedt slechts uitstel tot vervanging 

D = Slecht - einde levensduur bereikt – vervanging 

noodzakelijk 

Kanttekening: 

In alle gemeenten werd met dezelfde inspectietechniek 

naar de verhardingen gekeken. De resultaten van de 

inspecties werden echter niet op eenzelfde manier 

vertaald naar ruimte in de individuele begrotingen c.q. 

de beheersplannen voor het beheer en onderhoud van 

verhardingen. Hierdoor zijn kwaliteitsverschillen 

ontstaan tussen de individuele gemeenten. 

Voor Meierijstad, wordt een kwaliteitskader voorbereid 

dat aansluit bij de uitgangspunten c.q. de bouwplaat 

van het IBOR. 

Het onderhoud nu, richt zich alleen op het borgen van 

de veiligheid van de gebruikers. Er is vooralsnog geen 

sprake van regulier beheer. 

In de discussie over de kadernota wordt gesproken 

over budgetten voor 2019 en daarop volgende jaren 

voor een regulier beheer van de verhardingen. 

 2. Waarom moet er 2.500.000 euro beschikbaar worden gesteld voor het 

onderhoud van de wegen, terwijl in de bijlage van kostenoverzicht er een 

eindtotaal bedrag van 4.633.962 staat? 

De € 2.500.000 moet nu door u beschikbaar worden 

gesteld omdat de accountant niet langer toestond dat 

de reguliere voorziening Wegen in 2018 werd 

voortgezet. Hierdoor is het bedrag in de 

bestemmingsreserve Wegen terecht gekomen. Feitelijk 

is het een louter boekhoudkundige maatregel. 

Voor nu, wordt alleen gevraagd om de reeds 

aanwezige ruimte in de begroting beschikbaar te 

stellen. Hiermee wordt, voorlopig, de veiligheid voor de 
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gebruikers geborgd. Er is hiermee nog geen sprake 

van regulier beheer. 

In de discussie over de kadernota wordt gesproken 

over budgetten voor 2019 en daarop volgende jaren 

voor een regulier beheer van de verhardingen. 

 
 

Vaststelling sportnota ‘Sportief in beweging’ 

Fractie Vragen Antwoorden 

Team 

Meierijstad 

1. Wat zijn de concrete financiële kaders nu voor de sportnota? 

Wat is de speelruimte voor de raad en op welke manier kan de raad hier 

invloed op uitoefenen? 

Sporttarieven: 

1. kostendekkende tarieven 

2. een subsidiepercentage van de kostprijs voor de 

buitensportaccommodaties 

3. een subsidiepercentage van de kostprijs voor de 

binnensportaccommodaties en de zwembaden in 

combinatie met een gedifferentieerd tarief voor 

verenigingen. 

 

Sportsubsidies:  

4. een bedrag per jeugdlid en per unieke sporter, 

alsmede een vast bedrag per vereniging ten 

behoeve van bijvoorbeeld kadervorming. 

Binnensport- en zwem- en duiksportverenigingen die 

gebruik maken van een niet-gemeentelijke 

accommodatie krijgen een tegemoetkoming in de 

accommodatiekosten. 

 

In zowel het tarieven- als het subsidiemodel zitten 

knoppen waarmee de raad invloed uit kan uitoefenen. 
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 2. Is de financiële situatie van alle sportverenigingen bekend bij de 

gemeente? 

Nee, niet van alle verenigingen. De meeste 

verenigingen die de sportmonitor hebben ingevuld 

hebben daarin hun financiële situatie aangegeven. 

 3. Kunnen alle verenigingen de financiële consequenties dragen? 

Indien de vereniging dit niet zou kunnen, want zijn dan de gevolgen voor 

de gemeente Meierijstad? 

Ingeschat is dat de voorgestelde harmonisering binnen 

de begrotingen van de verenigingen verwerkbaar is. 

Na vaststelling van de kaders worden de parameters 

voor de berekening van de nieuwe tarieven en 

eventuele bijzondere situaties met de verenigingen 

afgestemd. Over nijpende of bijzondere situaties gaan 

we met de betreffende vereniging in gesprek. Waar 

nodig worden maatwerkafspraken gemaakt. 

 4. In de nota wordt aangegeven dat alle vrijwilligers een VOG dienen aan te 

vragen. Wat is bij jullie de definitie van vrijwilliger? 

Uitgangspunt voor subsidiëring is dat een vereniging 

actief bezig is met het voorkomen en bestrijden van 

grensoverschrijdend bedrag. Een instrument dat daar 

een onderdeel van vormt is het aanvragen van een 

VOG. De bepaling voor welke rol en functie een VOG 

gewenst is wordt aan de vereniging overgelaten. De 

toolkit biedt hiervoor handreikingen aan verenigingen. 

 5. Wat kan de restrictie zijn indien er geen VOG’s worden aangevraagd door 

verenigingen? 

Zie beantwoording vraag 4. Indien een vereniging niet 

kan aantonen dat zij beleid heeft op het terrein van 

grensoverschrijdend gedrag (waaronder VOG’s) kan 

deze vereniging in het uiterste geval niet in aanmerking 

komen voor subsidiering. 

 6. Klopt het dat lichtmasten niet onder het onderhoud valt? Zijn er nog meer 

zaken die niet onder het onderhoud vallen? 

Voorgesteld wordt om de lichtmasten, de armaturen en 

de bekabeling onder verantwoordelijkheid van de 

gemeente te laten vallen. De vervanging van 

verbruiksmaterialen zoals lampen komen voor rekening 

van de huurder. 

 7. Welke verenigingen hebben maatwerk nodig? Op dit moment is het moeilijk te bepalen of er 

maatwerk nodig is (zie antwoord op vraag 3).  
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 8. Is het mogelijk om een contract voor 10 jaar af te sluiten voor de 

verenigingen? 

Het kostprijsdekkende huurberekeningsmodel wordt 

vastgesteld voor onbepaalde tijd. Op basis hiervan 

kunnen huurovereenkomsten voor onbepaalde tijd 

worden vastgesteld, waarin opgenomen wordt dat de 

jaarlijkse huursom wordt geïndexeerd en wordt 

bepaald op de werkelijke (normatief vast te stellen) 

situatie. Tevens wordt hierin opgenomen dat de 

huurprijs ook aangepast kan worden door bijstelling 

van financiële kaders door de gemeenteraad (bijv. het 

subsidiepercentage). 

CDA 1. Is er een overzicht van het aanbod van Uniek sporten, Zo ja kunnen deze 

bijgevoegd worden en zo nee zou er een overzicht van gemaakt kunnen 

worden? 

Er is een overzicht van het aanbod van sportactiviteiten 

die mensen met een beperking kunnen ondernemen. 

Dit overzicht wordt geleverd door het initiatief Uniek 

Sporten (www.unieksporten.nl). Op deze digitale 

pagina kun je per regio bekijken welke sporten 

aangeboden worden voor mensen met een beperking. 

Daarnaast hebben we als gemeente Meierijstad een 

sportstimuleringsproject opgestart voor mensen met 

een beperking. Dit heeft geresulteerd in een boekwerk 

waarin diverse verenigingen uit de regio proeflessen 

aanbieden aan sporters met een beperking. Dit 

boekwerk is onder andere te vinden op de volgende 

digitale pagina: 

https://www.sportraadmeierijstad.nl/nieuws/uniek-

sporten-brochure/. 

 2. De provinciale opgave om voor 2020 50.000 Brabanders met een 

beperking aan het sporten te krijgen. 

       Is er bekent hoeveel sporters met een beperking er nu zijn? 

Navraag bij de provincie Noord-Brabant heeft nog geen 

resultaat opgeleverd. 

 3. Op pag. 31 staat onder acties: 

       We faciliteren individuele verenigingen. 

‘We faciliteren zowel individuele verenigingen als de 

gezamenlijke verenigingen op het gebied van 
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       Wat wordt hiermee bedoeld/ wat voor verenigingen zijn dit? kennisuitwisseling’. We willen graag kennisuitwisseling 

tussen portverenigingen op gang brengen. Dit doen we 

bijvoorbeeld door sportverenigingen die met eenzelfde 

vraagstuk te maken hebben (gehad) met elkaar te 

matchen, of door de Sportraad Meierijstad van een 

budget te voorzien om thema-avonden te organiseren. 

VVD 1. Bij de combinatiefunctionaris wordt gesproken over een 

deelnemerspercentage. Hoe werkt dit? 

Per gemeente wordt een aantal fte’s 

combinatiefuncties beschikbaar gesteld. Het aantal 

fte’s wordt bepaald aan de hand van het aantal 

inwoners jonger dan 18 jaar in een gemeente. 

Gemeenten kunnen hun deelnamepercentage 

aanpassen (lees het aantal fte’s uitbreiden) naar 60%, 

80%, 120% of 135%. Op basis van het aantal inwoners 

jonger dan 18 jaar heeft de gemeente Meierijstad recht 

op 11,88 fte. De gemeente heeft ingezet op (en 

cofinanciering geregeld voor) een uitbreiding van het 

aantal fte’s naar 16,04 fte (135%). Het Rijk heeft 

hiermee in december 2017 ingestemd. 

 2. Vanuit de oude gemeenten werden combinatiefunctionarissen al op 

verschillende manieren ingezet. Gaat de verdeling van functionarissen 

over de totale gemeente er straks anders uitzien? 

Van de regeling werd door de voormalige gemeenten 

op verschillende manieren gebruik gemaakt. De 

functies werden door de voormalige gemeenten 

verschillend ingevuld. Niet alle gemeenten maakten 

daarnaast gebruik van de mogelijkheid het 

deelnamepercentage te verhogen. In de gemeente 

Meierijstad is een aantal combinatiefuncties (5,37 fte) 

uit de voormalige gemeenten gehandhaafd. De exacte 

invulling van de overige combinatiefuncties (10,67) 

vindt plaats in overleg met partners binnen het sociale 

domein (zoals bijvoorbeeld de welzijnsinstellingen) en 

het onderwijs.. 
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 3. Was het mogelijk om binnen- en buitensport gelijk te trekken? Wat zou dat 

extra kosten? 

Door het grote verschil in paramaters is de vraag wat 

gelijk getrokken zou moeten/kunnen worden. Een 

definitie van gelijk trekken zou kunnen zijn een gelijk 

bedrag per lid aan huur per jaar. Op dit moment 

ontbreken nog teveel basisgegevens voor een 

dergelijke vergelijking. Door het voorgestelde 

verenigingstarief te hanteren is het verschil tussen 

binnen- en buitensport aanzienlijk verkleind. 

 4. Waarom worden tennis en golf in staat geacht om de kosten zelf te 

kunnen betalen en andere sporten niet? Is dat niet tamelijk arbitrair? Hoe 

is dat gecontroleerd?  

De tennis- en golfsport bewijzen in de praktijk dat zij 

zonder overheidssteun kunnen functioneren. 

 5. Zijn er andere argumenten behoudens bovenstaande om sporten als 

tennis en golf volledig uit te sluiten van compensatie op de 

buitensportaccommodatie? 

Nee. 

 

 6. Eén tennisvereniging komt wel in aanmerking voor 

accommodatiesubsidie. Heeft de gemeente met de tennisverenigingen 

gesproken om compensatie te harmoniseren bijvoorbeeld in het kader van 

transparantie? 

Gezien de financiële situatie van deze vereniging heeft 

de voormalige gemeente Schijndel destijds met de 

vereniging afgesproken om het tarief voor de gehuurde 

banen voor tijdelijk te bevriezen, exclusief jaarlijkse 

indexering. De vereniging heeft aan Meierijstad 

gevraagd de afgesproken regeling voort te zetten in 

aanloop naar volledige privatisering. Omgerekend komt 

het bevroren tarief neer op 92,5% van de kostprijs. De 

vereniging wordt in 2019 dus voor 7,5% van de 

kostprijs gesubsidieerd. 

 7. Wat betreft binnensport is ons niet helemaal duidelijk: de basistarieven 

zijn in Veghel, Schijndel en Sint-Oedenrode gelijk getrokken. Maar zijn er 

nog wel of geen correcties op huren d.m.v. verenigingstarieven? 

Voorgesteld is om de basistarieven gelijk te trekken én 

voor alle sportverenigingen verenigingstarieven toe te 

passen. Praktisch betekent dit dat sportverenigingen 

20% van het basistarief betalen voor jeugdactiviteiten 

(t/m 18 jaar) en 55 % voor activiteiten van senioren. 
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 8. De wens voor een turnvoorziening is legitiem, maar is dit i.k.v. deze nota 

die zich richt op breedtesport stimulering op de schaal van Meierijstad 

noodzakelijk? Moeten we dit niet eerst onderzoeken alvorens te 

realiseren? 

De behoefte aan een turnvoorziening op 

breedtesportniveau leeft al geruime tijd. Geen enkele 

binnensportaccommodatie beschikt bijvoorbeeld over 

een valkuil of een vaste opstelling voor 

turninstrumenten. Nader onderzoek zal moeten 

uitwijzen waar deze turnvoorziening gerealiseerd 

wordt. 

Bovendien wordt voor GTV Educa uit Veghel al jaren 

naar een geschikt onderkomen gezocht. Deze 

vereniging maakt nu gebruik van sporthal De Beemd 

die op de nominatie staat om afgebroken te worden. 

 9. Ontvangt de schaatsvereniging in Schijndel inkomsten vanuit de 

gebruikers gedurende het hele jaar (skeeleren en wielrennen)? (Zodat ze 

in de vaste lasten kunnen voorzien?) 

De inkomsten van de schaatsvereniging blijven ver 

achter de structurele lasten voor de ijsbaan. Van april 

tot november beperkt het zich veelal tot gebruik door 

eigen skeelerende  leden. Van november tot en met 

maart wordt de baan onder water gezet. 

Het wielerparcours is rondom de ijsbaan gesitueerd, 

waarbij de ijsbaan (als afgesloten binnenring) in de 

zomermaanden gebruikt kan worden voor de warming 

up voor wedstrijden. 

Hart voor 

Schijndel 

1. Wat zijn de gevolgen van de te realiseren centrale turnvoorziening voor de 

turnverenigingen? 

De gevolgen zijn dat: 

1. De (voornamelijk jeugdige) turners in Meierijstad 

op breedtesportniveau kunnen turnen. Talenten 

kunnen hun sportieve ambities na hun opleiding 

in Meierijstad voortzetten bij bijvoorbeeld Flik Flak 

in Den Bosch. 

2. Er kansen komen voor vitalisering en vergaande 

samenwerking van de turnverenigingen. 

3. Mogelijkheden ontstaan voor het organiseren van 

volwaardige turnwedstrijden. 
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4. Er geen huurderving plaatsvindt. Doel is om de 

turnvoorziening te koppelen aan een bestaande 

binnensportaccommodatie, waardoor de 

huuropbrengsten binnen Meierijstad blijven. 

 2. Is er met de turnverenigingen contact geweest over de voorgenomen 

centrale turnverenigingen? Zo ja, wat waren de reacties? 

Er is met turnverenigingen en de Sportraad gesproken 

over een volwaardige turnvoorziening. Zij zijn daar een 

groot voorstander van. Met hen is niet expliciet 

gesproken over een centrale turnvereniging. 

Lijst Blanco 1. Betekent voor het verbinden van beleid voor grensoverschrijdend gedrag 

(waaronder de VOG) aan subsidiëring van sportverenigingen vanaf 2019 

voor verenigingen dat ze helemaal geen subsidie meer krijgen als ze hier 

voor 2019 niet aan voldoen? Of hoe ziet dit er concreet uit? 

Uitgangspunt voor subsidiëring is dat een vereniging 

actief bezig is met het voorkomen en bestrijden van 

grensoverschrijdend bedrag. Een instrument dat daar 

een onderdeel van vormt is het aanvragen van een 

VOG. De toolkit geeft hiervoor handreikingen. De 

bepaling voor welke rol en functie een VOG gewenst is 

wordt aan de vereniging overgelaten. Een vereniging 

die niet laat blijken actief bezig te zijn met het 

voorkomen en bestrijden van grensoverschrijdend 

bedrag komt niet in aanmerking voor subsidiëring. 

 2. Worden de tarieven en subsidies die worden vastgesteld voor 

verenigingen ook voor een langere periode vastgesteld (m.u.v. 

indexering)? 

Het kostprijsdekkende huurberekeningsmodel wordt 

vastgesteld voor onbepaalde tijd. Op basis hiervan 

kunnen huurovereenkomsten voor onbepaalde tijd 

worden vastgesteld, waarin opgenomen wordt dat de 

jaarlijkse huursom wordt geïndexeerd en wordt 

bepaald op de werkelijke (normatief vast te stellen) 

situatie. Tevens wordt hierin opgenomen dat de 

huurprijs ook aangepast kan worden door bijstelling 

van financiële kaders door de gemeenteraad (bijv. het 

subsidiepercentage). 
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Subsidies worden jaarlijks vastgesteld in verband met 

de jaarlijks wijzigende parameters (aantal jeugdleden 

en leden met een beperking). 

 3. Wat doet een sportcoach concreet? Een sportcoach stimuleert mensen om te sporten en 

bewegen in de eigen leefomgeving. In dat kader 

ontwikkelt en begeleidt hij activiteiten, zet 

sportprojecten op en begeleidt deze, zodat mensen 

meer mogelijkheden krijgen om te sporten en bewegen 

in de eigen leefomgeving. Uiteindelijk leidt dat tot meer 

sportdeelname en tot een gezonde en actieve leefstijl. 

Dit is de reden waarom in de landelijke nota 

gezondheidsbeleid “Gezondheid Dichtbij” de nadruk 

gelegd wordt op sport en bewegen als vliegwiel voor 

een gezonde leefstijl. 

Een voorbeeld is de sportcoach in jongerencentrum 

Bizzi die sportactiviteiten organiseert en begeleidt voor 

jongeren die gestimuleerd worden om te sporten en 

bewegen. 

 4. Wat voor effect hebben deze kaders voor vaststellen subsidies? Komen 

hierdoor verenigingen in moeilijkheden? 

In de bijlage ‘Effecten harmonisering’ zijn de verwachte 

financiële effecten van de voorgestelde 

harmonisatiekaders weergeven. De precieze effecten 

kunnen pas worden benoemd als alle parameters 

definitief. Vooralsnog wordt ingeschat dat verenigingen 

niet in financiële moeilijkheden komen. Zeker is dat de 

voorgestelde kaders voor vele verenigingen die het nu 

financieel zwaar hebben verlichting tot gevolg hebben. 

 5. Wat is de reden voor de reservering incidentele sportsubsidies? Voor Meierijstadbrede sportieve evenementen kunnen 

verenigingen een bijdrage vragen van de gemeente. 

Omdat niet iedere voormalige gemeente hiervoor een 
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budget had is in 2018  € 10.000 toegevoegd aan het 

budget voor kleine evenementen.. 

D66 1. Bij de stukken zit zowel een document dat heet “vast te Stellen Sportnota 

Meierijstad ‘sportief in beweging’.pdf” en “uitgewerkte versie sportnota”  

Ons is het niet helemaal duidelijk wat er nu vastgesteld wordt tijdens de 

raadsvergadering van 31 mei? Is dat alleen maar het eerste document 

(Vast te stellen sportnota Meierijstad ‘ sportief in beweging’.pdf) of worden 

de overige documenten ook vastgesteld door de raad.  

En als die overige documenten niet worden vastgesteld wat is dan de 

status van die documenten? 

Voorgesteld is om de sportnota ‘Meierijstad sportief in 

beweging’.pdf (kleine versie ) met de daarin 

opgenomen beslispunten (o.a. kaders harmonisering) 

vast te stellen.  

De overige documenten, bijv. de lange versie van de 

sportnota, zijn bijlagen die voor de beeldvorming zijn 

bijgevoegd. 

 2. Bij hoofdstuk 3.3 van het de nota sportief in beweging wordt gesproken 

over het right to challenge waarbij verenigingen taken van de gemeente 

kunnen overnemen. De vraag die wij daarbij hebben is gaat op dat 

moment de Subsidie van de vereniging omhoog, of gaat de accommodatie 

huur omlaag? Met andere woorden wat is het effect/voordeel voor een 

vereniging als zij met het right to challenge besluiten om een taak van de 

gemeente overnemen? 

Op dit moment voeren diverse verenigingen tegen een 

vergoeding onderhoudswerkzaamheden uit aan de 

sportvelden en de groenvoorzieningen. Na vaststelling 

van de sportnota worden in overleg met de 

verenigingen zowel de werkzaamheden als de daarbij 

behorende vergoedingen geharmoniseerd. Het betreft 

hier betalingen aan de verenigingen. 

Met het right to challenge worden verenigingen ook in 

de gelegenheid gesteld om onder strikte 

kwaliteitsvoorwaarden alle 

onderhoudswerkzaamheden uit te voeren. Hiervoor 

zullen dan per vereniging maatwerkafspraken worden 

gemaakt. Dit kan uitgedrukt worden in betalingen of 

vermindering van huur. 

Indien verenigingen dit op zich willen nemen kunnen zij 

onder strikte kwaliteitsvoorwaarden volledig 

onafhankelijk van de gemeente opereren. In dergelijke 

situaties wordt geen huur in rekening gebracht. 
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 3. Op blz. 12 wordt gesproken over de subsidie en daar wordt gemeld dat de 

gemeente Meierijstad gaat werken met een bedrag per jeugdlid en unieke 

sporter 

       Wat wordt er precies bedoeld met “unieke Sporter”? 

       Betekent dat er ook subsidie wordt gegeven voor een volwassen sporter? 

In principe worden alleen subsidies verstrekt ten 

behoeve van jeugdleden (sportstimulering). 

Uitzonderingen daarop kunnen volwassen unieke 

sporters zijn. Onder unieke sporters verstaan we 

mensen met een fysieke en/of verstandelijke 

beperking. Ook deze groep wordt gestimuleerd om te 

sporten. Bovendien dienen voor mensen met dergelijke 

beperkingen vaak extra voorzieningen te worden 

getroffen variërend van halen en brengen, extra 

begeleiding tot kleine aanpassingen aan de 

accommodatie. 

 4. In de sportnota wordt de subsidie straks gekoppeld aan het aantal leden 

van de sportclub en het hebben van een beleid van grensoverschrijdend 

gedrag (waaronder de VOG). 

Dit is privacy gevoelige informatie. en mag u niet opvragen wie er lid is van 

de sportclub en wie van de vrijwilligers een VOG heeft. Onze vraag is hoe 

controleert of deze gegevens die de sportverenigingen opgeven kloppen? 

  In het communicatietraject zal benadrukt worden dat 

de nadruk ligt op de eigen verantwoordelijkheid van de 

verenigingen, niet op controle door de gemeente. De 

gemeentelijke controle zal zich richten op de door de 

vereniging aangeleverde bescheiden. Vereniging wordt 

gevraagd aan te geven hoe zij om gaan met het 

voorkomen en bestrijden van grensoverschrijdend 

gedrag. Hierbij zijn persoonsgegevens niet relevant. 

GBM 1. Wat kost het de gemeente aan tijd en geld, ambtelijke uren en rekentarief 

ambtelijke uren om een gratis VOG aan te vragen door een vrijwilliger of 

sportvereniging. 

Uitgangspunt voor subsidiëring is dat een vereniging 

actief bezig is met het voorkomen en bestrijden van 

grensoverschrijdend gedrag. Voor de gemeente is het 

niet noodzakelijk om persoonlijke gegevens van de 

vrijwilligers te ontvangen. In het verlengde daarvan ligt 

het ook niet voor de hand dat de gemeente de 

aanvragen indient. 

Als een vereniging alle benodigde gegevens heeft 

verzameld wordt ingeschat dat voor elke aanvraag zo’n 

twee minuten tijd nodig is. 
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 2. Hoeveel sportverenigingen en hoeveel vrijwilligers zijn er, dit om een 

inschatting te kunnen maken van de kosten van aanvragen VOG voor de 

gemeente. 

Er zijn om en nabij 133 sportverenigingen in 

Meierijstad. Een grove schatting is dat deze zo’n 5.500 

vrijwilligers hebben. Echter, dit geeft geen goed beeld 

om een inschatting te maken van de kosten van het 

aanvragen van de VOG omdat we het aantal 

vrijwilligers niet per functie uiteen kunnen zetten. 

Daarnaast zijn er nog vele andere instellingen en 

verenigingen waar vrijwilligers actief zijn. 

 3. Hoeveel gevallen van grensoverschrijdend gedrag bij sportverenigingen 

zijn er in Meierijstad. 

We hebben hier momenteel geen overzicht van. 

 4. Hoe gaat de controle plaatsvinden bij subsidieaanvragen of alle 

vrijwilligers een VOG hebben. 

Aan de verenigingen wordt een toolkit aangeboden 

waarin o.a. een model-preventieplan en voorbeelden 

van (preventieve) maatregelen zijn opgenomen. In de 

pilot van het ministerie van V en J wordt op dit moment 

ook gewerkt aan een administratief eenvoudigere 

procedure voor het aanvragen van VOG’s.  

Na de beschikbaarstelling van de tools wordt 

verenigingen gevraagd een preventieplan te 

overleggen, vergezeld van de rollen en functies waar 

een VOG voor is aangevraagd. 

 5. Hoeveel ambtelijke uren en kosten, rekentarief van deze uren, worden 

ingeschat voor het bijhouden van overzichten van vrijwilligers en of deze 

mensen een VOG hebben, dit gebaseerd op het aantal vrijwilligers. 

De verwachting is dat, in vervolg op de 

procedurebeschrijving bij vraag 4, de ambtelijke inzet 

beperkt kan blijven tot controle van de ingediende 

bescheiden bij de subsidieaanvraag. In het 

communicatietraject zal benadrukt worden dat de 

nadruk ligt op de verantwoordelijkheid van de 

verenigingen zelf, niet op controle door de gemeente. 

 6. Hoe vindt de dekking van bovenbedoelde kosten plaats. Reguliere personeelsbudget. 
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Scenariokeuze Wijkaccommodatie Boschweg in Schijndel  

Fractie Vragen Antwoorden 

VVD 1. Hoe luiden de bestemmingsplanregels op de locaties Kajuit en voormalige 

Vossenbergschool, inclusief de eventuele binnenplanse 

wijzigingsmogelijkheden? Zijn er in de Schijndelse structuurvisie Ruimte 

uit 2012 of in een ander (ruimtelijk) visiedocument specifiek uitspraken 

gedaan over de ruimtelijke ontwikkelmogelijkheden op beide locaties? 

Zowel de Kajuit als de Vossenberg hebben de 

bestemming “Maatschappelijke doeleinden”. In de 

voorschriften staat daarover het volgende geschreven;  

De gronden op de kaart aangewezen voor 

maatschappelijke doeleinden zijn bestemd voor 

educatieve, sociaal-medische, sociaal-culturele en 

levensbeschouwelijke voorzieningen en voorzieningen 

ten behoeve van kinderopvang, lichamelijke 

en/of geestelijke volksgezondheid, sport, sportieve 

recreatie en openbare dienstverlening, alsook 

ondergeschikte horeca ten dienste van deze 

voorzieningen. 

Het bestemmingsplan kent geen binnenplanse 

afwijkingsbevoegdheden. De herontwikkeling van de 

locaties bevatten een totaalafweging op alle (ruimtelijke 

alsook functionele) aspecten. 

 

In de Structuurvisie Ruimte wordt over de locatie van 

de voormalige Vossenbergschool het volgende 

geschreven; “De schoollocatie Vossenberg komt vrij 

door de verplaatsing van de school. Een nieuwe 

vergelijkbare educatieve invulling is dan ook niet 

denkbaar. Vooraf worden allerhande 

andere invullingen van de Vossenberg niet uitgesloten. 

Voorstelbaar zijn bijvoorbeeld 
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woningen, een park, een buurtvoorziening (wellicht 

commercieel) of een combinatie 

van deze soorten. Voorop staat dat de invulling een 

verbetering van de leefbaarheid 

op moet leveren. Dat betekent dat het een door de 

buurt gemeenschappelijk gedragen 

herontwikkeling op moet leveren. De keuze is om de 

buurtbewoners zelf voorstellen te 

laten ontwerpen voor de toekomstige invulling van de 

locatie Vossenberg.” Over de locatie Kajuit worden 

geen specifieke uitspraken gedaan. 

 2. In het dictum van het raadsvoorstel staat dat “het totaalplan voor het 

gebied ruimtelijk inpasbaar en acceptabel moet zijn, met behoud en 

versterking van de omgevingskwaliteit”. 

Hoe wordt die omgevingskwaliteit vastgesteld? Welke factoren spelen 

daarbij een rol? Bij welk bebouwingspercentage of bij welke bouwhoogte 

is er geen sprake meer van behoud of versterking van de 

omgevingskwaliteit? 

Om te toetsen of de omgevingskwaliteit behouden of 

versterkt wordt, wordt een integrale ruimtelijke 

afweging gemaakt. Hierbij wordt, gekeken naar onder 

andere groen, parkeren, milieu, omvang en soort 

bebouwing, water en stedenbouwkundige inpassing. Er 

zijn geen harde percentages en/of verhoudingen te 

noemen wanneer iets wel of niet goed is. Alle factoren 

hangen nauw met elkaar samen en per locatie liggen 

de verhoudingen anders, er is altijd sprake van 

maatwerk.  

 

Nu de locatie voor het wijkgebouw bepaald is, kan de 

volgende stap in het ontwerpproces bepaald worden. 

Enerzijds heeft dit te maken met de verdere 

(architectonische) uitwerking van het gebouw op zich, 

anderzijds is het de plaatsing van het gebouw in de 

ruimte.   

De papaverstraat vormt een belangrijke straat binnen 

de wijk. Het groene karakter van de straat kan versterkt 
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worden door het hoofdgebouw /wijkgebouw op enige 

afstand vanaf de weg te plaatsen en het groene 

laankarakter te verstekken. Kenmerkend voor deze 

plek is ook het distelpad dat de verbinding vormt 

tussen de paperstraat en het buitengebied. Dit komt 

ook treffend tot uiting in het bestemmingsplan. Immers 

een deel van de onderhavige locatie heeft de 

groenbestemming (achterste deel van het park). Het is 

mogelijk het distelpad te voorzien van een zeer brede 

groene zone. Binnen dergelijke inbreidingslocaties 

hanteren we een percentage van ongeveer 50% 

bebouwing, inclusief wegen, paden en parkeren en 

50% als kwalitatieve openbare ruimte. In dit specifieke 

geval is het vanuit de structuur gewenst om het groen 

door te trekken tot aan de paperstraat. Dit is en 

kwaliteitsimpuls voor de wijk en niet uitsluitend voor 

alleen deze plek. 

 3. In hoeverre wordt bij de verdere uitwerking van het totaalplan rekening 

gehouden met de behoefte aan sociale woningbouw, gezien het feit dat 

Woonmeij een aanbod heeft gedaan en dat er momenteel in Schijndel 

blijkens de prestatieafspraken verder geen locaties direct beschikbaar zijn 

voor sociale woningbouw? 

Bij de uitwerking van het totaal plan wordt zeker 

rekening gehouden met de behoefte aan sociale 

woningbouw. Hoe het plan er uiteindelijk precies uit 

komt te zien, wat voor soort en hoeveel woningen er 

kunnen worden toegevoegd, is nog niet bekend. Het 

uiteindelijke plan wordt getoetst aan de uitgangspunten 

uit de Woonvisie en het woningbouwprogramma, 

waarbij gekeken wordt naar de behoefte en 

beschikbare capaciteit. 

Omdat er ten tijde van het opstellen van de 

prestatieafspraken geen concrete plannen voor sociale 

huurwoningen waren in Schijndel en er de afgelopen 

jaren behoorlijk wat sociale huurwoningen waren 
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gerealiseerd, waren er voor Schijndel geen locaties 

opgenomen. Dit betekent niet dat er helemaal geen 

locaties beschikbaar zijn of er geen plannen in 

ontwikkeling zijn. 

 4. In hoeverre hangt de uiteindelijke omvang van het wijkgebouw af van de 

bouwmogelijkheden die aan Woonmeij worden gegeven? 

De omvang is niet afhankelijk van de 

bouwmogelijkheden die aan Woonmeij worden 

gegeven. De eerste periode, tot eind 2018, wordt 

onderzocht of wij als gemeente de bouw zelf doen of 

dat Woonmeij de ontwikkeling op zich gaat nemen. In 

deze periode wordt ook vastgesteld hoe groot het 

gebouw moet worden. Wanneer Woonmeij de 

ontwikkeling gaat doen zullen zij aan deze 

vastgestelde omvang moeten voldoen. 

 5. Welke invloed heeft een eventueel gebruik van het wijkgebouw door 

Vivent op de benodigde vierkante meters? 

De omvang van het wijkgebouw kan voor potentiële 

gebruikers zoals Vivent, die 24/7 een ruimte willen 

huren, worden aangepast mocht dat nodig zijn 

afhankelijk van de wensen die zij hebben. 

Hart voor 

Schijndel 

1. Wat gebeurt er, tot de voorgenomen nieuwbouw begint, met de 

accommodaties Kajuit en ‘Papaverstraat’? Worden de gebouwen nog 

(eventueel minimaal) onderhouden? Kunnen de huidige gebruikers daar 

nog blijven? 

De huidige gebruikers kunnen tot aan de bouw gebruik 

blijven maken van de huidige gebouwen, zolang dit op 

een veilige manier kan. 

Aan de panden op de papaverstraat, de voormalige 

school en de gymzaal, wordt enkel en alleen 

calamiteitenonderhoud uitgevoerd zodat het gebouw 

veilig gebruikt kan en mag worden. Handhaving heeft 

de gebouwen een paar maanden geleden 

gecontroleerd op (brand)veiligheid en goed bevonden. 

Aan de Kajuit wordt sober en doelmatig onderhoud 

uitgevoerd voor de time-being totdat definitief bekend 

is wat de toekomst van het gebouw wordt. Niet zwaar 

noodzakelijke onderhoudswerkzaamheden, zoals 



 Zaaknummer 194888920 Pagina 24 van 24 datum 24 mei 2018 

bijvoorbeeld schilderwerk, wordt uitgesteld tot dat 

duidelijk is wat er met het pand gaat gebeuren. 

 2. Is er al een plan voor de huisvesting van de huidige activiteiten in het 

buurthuis voor de periode van de bouw?   

Nee, deze is er nog niet. 

 3. Wordt het proces van intensieve betrokkenheid van de wijk voortgezet bij 

het verder uitwerken van de bouwplannen? Zo ja, is er sprake van een 

procesbegeleider? 

Ja, ook in het vervolgtraject wordt de betrokkenheid 

vanuit de wijk doorgezet. Op welke manier dit plaats 

gaat vinden, en of hier een procesbegeleider voor 

nodig is, zal worden opgenomen in het nog op te 

stellen projectplan. Het projectplan zal aan het eind 

van de zomer ter vaststelling worden aangeboden aan 

het college.  

Lijst Blanco 1. Wat is de reden dat er nog geen geld is gereserveerd voor verbouwing of 

nieuwbouw? 

Tijdens de coalitieonderhandelingen is gesproken over 

de wens voor een nieuwe wijkaccommodatie en is er 

een pm-post opgenomen in het coalitieakkoord. Echter 

in de Mijlpalen van Meierijstad is het realiseren van 

een Wijkaccommodatie Boschweg niet opgenomen. 

Het plan was toen nog niet ver genoeg om concrete 

ambities en bedragen te kunnen opnemen. Om deze 

reden is er ook in de begroting 2018 niets over 

opgenomen. 

Voor investeringen boven de €500.000, wat op dit 

project van toepassing is, werken we altijd met een 

apart voorbereidings- en uitvoeringskrediet. Het 

uitvoeringskrediet zal via een apart raadsvoorstel 

worden aangevraagd zodra duidelijk is hoeveel dit 

moet zijn. Dit is in grote mate afhankelijk van wie de 

bouw voor zijn rekening neemt. 

Er wordt nu een voorbereidingskrediet aangevraagd. 

 
 


